



**DR. HANAN M. ALMAZEEDI**

Associate Professor

hm.almazidi@paaet.edu.kw

**د. حنان محمد المزيدي**

أستاذ مشارك

## Resume

A faculty member in the Department of Educational Foundations and Administration at the College of Basic Education since 2010. Her interest in Areas of philosophical and educational foundations of educational practices in educational institutions.

## السيرة الذاتية

عضو هيئة تدريس في قسم الأصول والإدارة التربوية في كلية التربية الأساسية منذ عام 2010. تتمثل اهتماماتها الرئيسية في مجالات الأسس الفلسفية والتربوية للممارسات التعليمية في المؤسسات التربوية.

## Education

## المؤهلات العلمية

2009	PhD in Foundations of Education specialized in "Early Childhood Education" - University of New Castle Upon Tyne -United Kingdom.	2009	دكتوراه أصول التربية، التخصص الدقيق الطفولة المبكرة.
2000	Master's degree in Foundations of Education- Kuwait University.	2000	ماجستير أصول التربية - جامعة الكويت.
1990	Bachelor's degree in College of Education- English Language- Kuwait University.	1990	بكالوريوس كلية التربية- لغة انجليزية- جامعة الكويت.

## Work Experience

## الخبرات الوظيفية

2020	Associate Professor, Department of Educational Foundations and Administration, College of Basic Education.	2020	أستاذ مشارك قسم الأصول والادارة التربوية كلية التربية الأساسية.
2010	Assistant Professor, Department of Educational Foundations and Administration, College of Basic Education.	2010	أستاذ مساعد قسم الأصول والادارة التربوية كلية التربية الأساسية.
2010	Assistant Professor, Department of Educational Foundations and Administration, College of Basic Education.	2002	مدرس مساعد جامعة الكويت.
2002	Assistant Lecturer, Kuwait University.	1995	مساعد باحث جامعة الكويت.
1995	Research Assistant, Kuwait University.	1990	معلمة لغة الانجليزية في المرحلة المتوسطة.
1990	English teacher, intermediate schools.		

## Conferences and Courses

## المؤتمرات والدورات التدريبية

• Sep, 2021, Problem Solving and Decision-Making Skills (Centre for Measurement, Evaluation and Professional Development).	• سبتمبر، 2021، دورة مهارات حل المشكلات واتخاذ القرار 2021 (مركز القياس والتقويم والتنمية المهنية).
	• يوليو، 2021، دورة مهارات أساسية في الاكسل (مركز القياس والتقويم والتنمية المهنية).

- July, 2021, Basic Skills in Excel (Centre for Measurement, Evaluation and Professional Development).
- July, 2021, Infographic in Education Course (Centre for Measurement, Evaluation and Professional Development).
- July, 2020, Moodle Level II Course (Centre for Measurement, Evaluation and Professional Development).
- July, 2020, Moodle Level I Course (Centre for Measurement, Evaluation and Professional Development).
- June, 2020, Microsoft Office 365 Course 2020 (Centre for Measurement, Evaluation and Professional Development).
- April, 2020, Microsoft Teams Course (Centre for Measurement, Evaluation and Professional Development).
- Feb, 2019, Attended the International Child Protection Organization conference entitled "Social, Educational and Psychological Protection of Children, Kuwait.
- Aug, 2017, Attended the International Conference of Business, Economics, Social Sciences and Humanities. (BESSH)- United Arab Emirates.
- April, 2016, Attended the 7th Annual GCC Conference entitled "Innovation and Change: Values, Challenges and Educational Prospects in the GCC- Kuwait.
- March, 2014, Emerald Research & Publishing Pathway Training Course.

- يوليو، 2021، دورة الانفوجرافيك في التعليم (مركز القياس والتقويم والتنمية المهنية).
- يوليو، 2020، دورة مودل المستوى الثاني (مركز القياس والتقويم والتنمية المهنية).
- يوليو، 2020، دورة مودل المستوى الأول (مركز القياس والتقويم والتنمية المهنية).
- يونيو، 2020، دورة ميكروسوفت اوفيس 360 (مركز القياس والتقويم والتنمية المهنية).
- ابريل، 2020، دورة ميكروسوفت تيمز (مركز القياس والتقويم والتنمية المهنية).
- فبراير، 2019، حضور المؤتمر الأول للمنظمة العالمية لحماية الطفل بعنوان " الحماية الاجتماعية والتربوية والنفسية للطفل. الكويت.
- اغسطس، 2017، حضور المؤتمر العالمي لإدارة الاعمال، والاقتصاد والعلوم الاجتماعية والإنسانية- دولة الامارات العربية المتحدة.
- ابريل، 2016، حضور المؤتمر السنوي السابع لدول مجلس التعاون الخليجي بعنوان "الابتكار والتغيير: القيم، التحديات وأفاق التعليم في دول مجلس التعاون الخليجي الكويت.
- مارس، 2014، دورة تدريبية في Emerald Research & Publishing Pathway.
- ابريل، 2013، دورة تدريبية في Microsoft Project (مركز القياس والتقويم والتنمية المهنية).
- مارس، 2013، دورة تدريبية في مهارات العرض الفعال 2013 (مركز القياس والتقويم والتنمية المهنية).
- يناير، 2010، شهادة الرخصة الدولية لقيادة الحاسوب ICDL.

- April, 2013, Microsoft Project Course (Centre for Measurement, Evaluation and Professional Development).
- March, 2013, Effective Presentation Skills Course (Centre for Measurement, Evaluation and Professional Development).
- Jan, 2010, ICDL.

## Publications

### PhD Dissertation

An Investigation of the perceptions of parents, teacher's and principals concerning their parental involvement in kindergarten and primary schools in Kuwait.

### Books & Book Chapters

2018, Alfaiakawi, F., Alshatti, H., And Almazeedi, H. Foundations and principles of scientific and educational research. Edited by Taqi, A.

### Articles

- May 2019, Almazeedi, H. The impact of kindergarten on children's socio-emotional development. International Journal of Education, learning and development. No. 5. Vol. 7.
- April 2019, Alazmi, B., Alsiddiqui, H. and Almazeedi, H. The challenges of the intellectual identity of the Muslim Family in Brazilian society "Problems and solutions" Al Salam University Journal, Issue 6.

## الإصدارات العلمية

### رسالة دكتوراه

استقصاء لآراء أولياء الأمور والمعلمين ومديري المدارس فيما يتعلق بمشاركة الوالدين في رياض الأطفال والمدارس الابتدائية في الكويت.

### كتب وفصول في كتاب

2018، فهد الفيلاكاوي، هديل الشطي، حنان المزدي. أسس ومبادئ البحث العلمي والتربوي. إشراف الدكتور علي تقي. الكويت.

### مقالات علمية

- مايو 2019، حنان المزدي. تأثير رياض الأطفال على النمو الاجتماعي والعاطفي للأطفال. المجلة الدولية للتربية والتعلم والتنمية. رقم 5. المجلد 7.
- أبريل 2019، بدر العازمي، هشام الصديقي، حنان المزدي. تحديات الهوية الفكرية للأسرة المسلمة في المجتمع البرازيلي "المشاكل والحلول" مجلة جامعة السلام، العدد 6.

- April 2019, Almazeedi, H. & Alazmi, B. Professional problems facing kindergarten teachers in the State of Kuwait and ways to overcome them. Journal of Educational Sciences, Issue 2.
- January 2019, Alazmi, B., Alsiddiqui, H. and Almazeedi. The degrees of the comprehensive quality standards in teacher preparation programs at the Faculty of Basic Education in Kuwait from the point of view of students. Journal of Educational Sciences, Faculty of Education in Qena, Issue 38.
- January 2019, Alazmi, B., Alkanderi, J. and Almazeedi, H. The academic problems in the College of Basic Education in the State of Kuwait and how to confront them from the students' point of view, "A field study", Journal of Education, Issue 18.
- December 2018, Almazeedi, H. & Alazmi, B. The role of kindergartens in the State of Kuwait in encouraging moral values among kindergarten children from the point of view of teachers. The future of Arab education. Volume 25.

- يناير 2019، حنان المزدي، بدر العازمي. المشكلات المهنية التي تواجه معلمات رياض الأطفال في دولة الكويت وسبل التغلب عليها. مجلة العلوم التربوية. مقبول للنشر.
- يناير 2019، بدر العازمي، هشام الصديقي، حنان المزدي. درجة معايير الجودة الشاملة في برامج اعداد المعلم في كلية التربية الأساسية في دولة الكويت من وجهة نظر الطلبة. مجلة العلوم التربوية كلية التربية بقنا، العدد 38.
- يناير 2019، بدر العازمي، جاسم الكندري، حنان المزدي. بعض المشكلات الأكاديمية في كلية التربية الأساسية بدولة الكويت وكيفية علاجها من وجهة نظر الطلبة "دراسة ميدانية"، مجلة التربية، العدد 181.
- ديسمبر 2018، حنان المزدي، بدر العازمي. دور رياض الأطفال في دولة الكويت في غرس القيم الأخلاقية لدى أطفال الرياض من وجهة نظر المعلمات. مستقبل التربية العربية. المجلد 25.